
    
A Sant  Andreu  de  Llavaneres,  a  les  21.30 hores,  del  dia  1  de  març  de  2018,  es
reuneixen a la Casa de la Vila els membres de la  Comissió de Festes  a l’objecte de
celebrar sessió ordinària. 

Hi assisteixen: el regidor de Cultura i Festes, Xavier Noms, els membres de la comissió
Paul Larripa, Andrea Nogués, Marc Matas, Emma Lozoya, Jordi Ortiz, Anna Mora, Sergi
Garcia, Carme Julià i la tècnica de Participació Ciutadana, Raquel Begines, que actua
com a secretària accidental.

El  regidor  de  Cultura  i  Festes,  Xavier  Noms,  obre  l’acte  i  es  passa  a  conèixer  dels
assumptes inclosos a l’ordre del dia.

1. - APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR

S’aprova per unanimitat.

2. - REPÀS DELS EQUIPS DE TREBALL DE LA COMISSIÓ DE FESTES.

Barraques Joves: Es repassen les diferents opcions musicals que hi ha sobre la taula i que, 
durant els darrers dies, s’han estat debatent i comentant a través de la subcomissió de 
Barraques. Es comenten avantatges i inconvenient de les diferents grups, tenint en compte el 
pressupost de la festa.

A les 21.57, s’hi incorpora en Gabriel Blanco, president de la Comissió de Festes.

Gabriel Blanco proposa demanar un pack a uns dels representants musicals que inclogui la 
sonorització.  

A les 22.00 hores s’absenta en Sergi Garcia.

Xavier Noms proposa que la subcomissió obri un període d’una setmana com a màxim per 
acabar de prendre una decisió respecte el cartell de les Barraques. També es comenta l’opció 
de contractar algun espectacle, si el cost dels grups musicals ho fa possible, com ara una 
reuixada.

Paul Larripa proposa dedicar una part del pressupost a difusió de la festa i a decoració. Hi 
donen suport Andrea Nogués i Anna Mora. Gabriel Blanco insisteix en la idea que cal més 
publicitat de la festa, amb banderoles per tota la població, si cal patrocinades.

Tot seguit s’obre el debat sobre el nom amb què es podrien batejar aquesta festa jove, i 
s’apunten opcions com ara Llavarraques o Minervada. Els integrants de la subcomissió es 
proposen parlar-ne a nivell intern.

Concerts de Can Caralt:

Xavier Noms recorda que hi ha pendent de lligar encara les actuacions del cicle musical dels 
divendres del mes d’agost.
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Jordi Ortiz proposa per al 31 d’agost a Marc Ferrer Trio, un conjunt musical en què toca el 
llavanerenc Pep Rius. Es proposa al xat del grup i s’acorda fer una reunió per tal de parlar-ne.

Carme julià demana que sigui afegida al grup del cicle de concerts de Can Caralt.

S’absenta de la reunió Marc Matas quan són dos quarts d’onze de la nit.

Gabriel Blanco proposa introduir propostes ‘més divertides’ al cicle musical, com ara de swing

Vermuts musicals:

Andrea Nogués explica la idea dels vermuts musicals. Es parla de possibles dates a partir del 
mes de maig. Una idea és fer les trobades durant quatre diumenges consecutius a partir del 
tercer de maig i abans de Sant Joan. L’hora de trobada serien les 12,30 h i es podria 
contractar un servei de bar, amb una barra on se servissin begudes i menjar per a l’aperitiu.

Es proposa com espai el parc de Can Riviere. I com a alternativa, Gabriel Blanco aposta per 
tractar de traslladar la proposta al Balís, amb el suport dels restauradors del port.

Entte d’altres possibles grups, es parla de convidar a tocar al llavanerenc Sander Clasen i als 
arenyencs Nomada’s Trios Band.

3.-  SUGGERIMENTS, PRECS I PREGUNTES  

No hi cap suggeriment, prec ni pregunta.

I no havent-hi més assumptes que tractar, s’aixeca la sessió a les 23.35 hores, de la qual
s’estén la present acta. 

El President La Secretària accidental

       Gabriel Blanco Raquel Begines
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